

From local to global: Do you see the changes?

Exhibition

The integration in the cash economy challenges two Namibian village communities. What are the consequences on their environment, health and society?

Emily Mutota shares her perspective from 01.02.2019 until Easter at the Zeughaus Library.

Mo-Fri: 8:30 – 20:00
Saturdays: 10:00 – 18 :00

Pictures and citations were collected for a PhD research project in 2016 and 2017. The exhibition is presented by the International PhD Program for Agricultural Economics, Bioeconomy and Rural Development, FB09, led by Ernst-August Nuppenau and coordinated by Stephanie Domptail.

The inclusion of a community in the cash economy



*Free
Entrance*

JLU

NEUE WEGE. SEIT 1607.

JUSTUS-LIEBIG-
UNIVERSITÄT
GIESSEN



Zeughausbibliothek
Senckenbergstr. 3,
35390 Gießen

Von lokal zu global : Was verändert sich?

Ausstellung

Integration in die Wirtschaftswelt

Zwei namibische Dörfer werden durch die Umstellung auf die Bargeldwirtschaft vor große Herausforderungen gestellt. Welche Konsequenzen hat das für deren Umwelt, Gesundheit und Gesellschaft?

Emily Mutota zeigt ihre Sichtweise vom 01.02.2019 bis 18.04.2019 in der Zeughausbibliothek.
Montag - Freitag: 8.30 – 20 Uhr
Samstag: 10:00 – 18 Uhr

Das Material wurde 2016 und 2017 im Rahmen eines Forschungsprojekts gesammelt und wird vom "Internationalen Doktoranden-Programm für Agrarökonomie, Bioökonomie und Rurale Entwicklung" (IPPAE), FB09 unter der Leitung von Ernst-August Nuppenau und der Koordination durch Stéphanie Domptail präsentiert.



Eintritt frei

JLU

NEUE WEGE. SEIT 1607.

JUSTUS-LIEBIG-
UNIVERSITÄT
GIESSEN



Zeughausbibliothek
Senckenbergstr. 3,
35390 Gießen